
Zápis č. 6 ze zasedání Zastupitelstva obce Veselá 

ze dne 27.11.2015 v budově bývalé školy v Kotelsku od 19.00 hod. 
 

Přítomni: F. Hanyš, V. Vávrová, Z. Fučík, Š. Varečka, Š. Formanová 

Omluveni: M. Vošvrda, L. Hanyš, 

Hosté: viz. příloha - Prezenční listina 

 

Program jednání: 

1. Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

2. Výpůjčka pozemků 

3. Změna územního plánu 

4. Vyjádření k oplocení pozemků 

5. Rozpočtové opatření č. 2 + č. 3 

6. Rozpočtové provizorium na r. 2016 

7. Inventarizace – r. 2015 

8. Různé 

 

1) Úvod, určení a schválení ověřovatelů zápisu 

Veřejné zasedání ZO zahájil starosta obce František Hanyš, přivítal hosty a členy ZO, prohlásil zasedání 

za usnášeníschopné a seznámil přítomné s doplněným projednávaným programem. Zároveň navrhl 

ověřovatele zápisu. 

ZO schvaluje program jednání a ověřovatele zápisu Š. Formanovou a Z. Fučíka 

PRO: 5    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 

 

2) Výpůjčka pozemků 

Obec Veselá zveřejnila na úřední desce v termínu 11.11.2015 – 27.11.2015 výpůjčku pozemků p.č. 344, 

339 a 337/1, vše k.ú. Veselá u Semil. O údržbu těchto pozemků požádal p. Jiří Rýzl ml. Smlouva bude 

uzavřena na dobu 5 let bezplatně, pouze za údržbu těchto pozemků. 

ZO schvaluje výpůjčku pozemků p.č. 344, 339 a 337/1, vše k.ú. Veselá u Semil bezplatně na dobu 5 let. 

PRO: 4    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 1 (Vávrová) 

 

3) Změna územního plánu 

Jak bylo vyvěšeno na úřední desce, bylo možné do 30.6.2015 podávat změny Územního plánu Veselá. 

Žádosti byly podány čtyři, zpracovával je MÚ Semily, oddělení územního plánování – pořizovatel 

Územního plánu. Starosta obce informoval přítomné o předloženém stanovisku pořizovatele k návrhům 

na změnu Územního plánu Veselá. 

ZO schvaluje stanovení výše částečné úhrady nákladů na pořízení změny územního plánu pro každého 

navrhovatele za schválený návrh změny Územního plánu Veselá na částku 15.000,- Kč. 

PRO: 5    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 

 

ZO rozhoduje o návrzích na pořízení změny Územního plánu Veselá následovně: souhlasí se zařazením 

návrhu č. 1 – Jakub Taibr ze dne 17.06.2015 do změny Územního plánu Veselá; souhlasí se zařazením 

návrhu č. 2 bodu a) – Stanislav Čížek ze dne 25.06.2015 do změny Územního plánu Veselá; nesouhlasí 

se zařazením návrhu č. 2 bodu b) – Stanislav Čížek ze dne 25.06.2015 do změny Územního plánu 

Veselá; souhlasí se zařazením návrhu č. 2 bodu c) – Stanislav Čížek ze dne 25.06.2015 do změny 

Územního plánu Veselá; souhlasí se zařazením návrhu č. 2 bodu d) – Stanislav Čížek ze dne 25.06.2015 

do změny Územního plánu Veselá; nesouhlasí se zařazením návrhu č. 3 – Věra Podobská ze dne 

24.06.2015 do změny Územního plánu Veselá; nesouhlasí se zařazením návrhu č. 4 – Jaroslav 

Podobský ze dne 25.06.2015 do změny Územního plánu Veselá, a to na základě předloženého 

stanoviska a odůvodnění Městského úřadu Semily, obvodního stavebního úřadu, oddělení územního 

plánování jako věcně příslušného úřadu územního plánování a pořizovatele Územního plánu Veselá.  

PRO: 5    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 

 

 



ZO podmiňuje udělený souhlas se zařazením návrhů na pořízení změny č. 1 Územního plánu Veselá 

uhrazením částečné úhrady nákladů na její zpracování ve výši 15.000 Kč. 

PRO: 5    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 

 

ZO stanovuje navrhovatelům pro úhradu stanovené částečné úhrady nákladů lhůtu do 31.12.2015. 

V případě, že některý z navrhovatelů neuhradí stanovenou částku v určené lhůtě, nebude jeho návrh 

zapracován do pokynů pro zpracování změny č. 1 Územního plánu Veselá. 

PRO: 5    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 

 

ZO stanovuje termín pro shromažďování návrhů na změnu Územního plánu Veselá do 30.06.2019 a 

dále každé 4 roky od tohoto termínu. Po stanoveném termínu budou návrhy na změnu předány 

pořizovateli územního plánu k posouzení a vyhodnocení dle stavebního zákona. Posouzené návrhy na 

změnu se svým stanoviskem předloží pořizovatel zastupitelstvu obce k rozhodnutí, přičemž při jejich 

odsouhlasení budou zařazeny jako požadavek na změnu územního plánu do následné zprávy 

o uplatňování územního plánu v uplynulém období. 

PRO: 5    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 

 

 4) Vyjádření k oplocení pozemků 

Ing. Stanislav Čížek požádal o oplocení pozemků p.č. 650, 651/2, 651/7, 651/8, 735/1, 735/2, 735/3, 736, 

737/1, 737/2 a 379/1, vše k.ú. Veselá u Semil. K tomuto povolení musí mít souhlas zastupitelstva obce. 

ZO souhlasí se záměrem výstavby oplocení pozemků p.č. 650, 651/2, 651/7, 651/8, 735/1, 735/2, 735/3, 

736, 737/1, 737/2 a 379/1, vše k.ú. Veselá u Semil jako pastviny pro celoroční pastvu a pobyt 

hospodářských zvířat je v souladu s vydanou územně plánovací dokumentací. 

PRO: 5    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 

 

5) Rozpočtové opatření č. 2 + č. 3 

Starosta obce požádal zastupitele o schválení rozpočtového opatření č. 2 dle návrhu, kdy příjmy i výdaje 

jsou ve výši 110.571,- Kč.  

Příjmy: DPH, daň z příjmu právnických osob za obce, ostatní neinv. přijaté transfery ze SR 

Výdaje: ostatní zájmová činnost a rekreace, nebytové hospodářství, komunální služby, sběr a svoz 

komunálních odpadů, požární ochrana, ost. Služby v oblasti soc. péče, ostatní finanční operace. 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 2 dle návrhu. 

PRO: 5    PROTI: 0      ZDRŽEL SE: 0 

 

Jelikož je poslední zastupitelstvo v letošním roce, požádal starosta zastupitele o schválení rozpočtového 

opatření č. 3.   

Zastupitelstvo schvaluje předběžně rozpočtové opatření č. 3  k rozpočtu za rok 2015 pro operace, které 

vzniknou za období od data 27.11.2015  do 31.12.2015  bez určení konkrétní výše v Kč pro tyto rozpočtové 

změny:  

- Přijetí a  případné realizace výdajů účelově poskytnutých transferů.  

- Výdaje k odvrácení škod, prevenci havárií, řešení havárií a živelních pohrom, výdaje ve stavu 

nouze, výdaje na vyměřené pokuty, výdaje dle pravomocného rozhodnutí soudu a další výdaje, kde 

může dojít ke škodám z důvodu časového prodlení.  

- Změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle plné  rozpočtové skladby v případech přesunů 

příjmů a výdajů.   

Provedené rozpočtové změny v uvedených případech budou předloženy v konkrétních částkách ke 

schválení zastupitelstvu na prvním zasedání roku 2016. 

ZO schvaluje předběžně rozpočtové opatření č. 3  k rozpočtu za rok 2015 pro operace, které vzniknou za 

období od data 27.11.2015  do 31.12.2015 bez určení konkrétní výše v Kč dle návrhu.  

PRO: 5      PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0  

 

6) Rozpočtové provizorium na r. 2016 

Jelikož Obec Veselá nemá schválený rozpočet na r. 2016, musí mít schváleno rozpočtové provizorium.  

 



To znamená, že obec může čerpat měsíčně 1/12 rozpočtu na běžné výdaje a nesmí hradit žádné investiční 

výdaje. 

ZO schvaluje rozpočtové provizorium na r. 2016 

PRO: 5      PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 

 

7) Inventarizace – r. 2015 

V období prosinec 2015 – leden 2016 proběhne inventarizace majetku. Složení inventarizační komise: F. 

Hanyš – předseda, I. Šafaříková a V. Vávrová – členové. 

ZO schvaluje složení inventarizační komise: F. Hanyš – předseda, I. Šafaříková a V. Vávrová – členové. 

PRO: 5     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 

 

8) Různé 

Výroba adventních věnců  - sobota 28.11.2015 od 15 hodin ve škole ve Veselé 

Mikulášská nadílka – sobota 5.12.2015 od 14 hodin ve škole ve Veselé 

 

Správcem hřiště je Štefan Varečka. 

 

Diskuse: 

p. Cerman – proč je dříví na rampě, rampa je ve špatném stavu – propadá se, bylo by potřeba natřít 

střechu čekárny a pořídit žlábek, střecha by chtěla natřít i na škole v Kotelsku 

p. starosta – p. Taibr osekával pozemky kolem školy, dříví je obecní, ale může si ho vzít, kdo chce. Do 

rozpočtu na příští rok budeme počítat s těmito opravami. 

 

p. Fučík – co ten morový sloup u p. Pokorného? Nechte ho odstranit, občané Kotelska a zastupitelstvo 

obce ho tam nechtějí. 

p. starosta – napíšeme mu dopis, aby sloup odstranil. 

 

p. Horáček – proč v Kotelsku nehouká siréna? 

p. starosta – protože je zanesená, hasiči ji v sobotu při věšení vánoční výzdoby vyčistí. 

 

p. Horáček – v Lomnických novinách je článek o třídění odpadu, už 35 lidí tam odpad neplatí, protože 

třídí. Měli byste to přehodnotit, ať jsou lidi motivováni. Jinak to budu dávat všechno do černého 

kontejneru. Proč nemáme nádobu na bioodpad, ve vyhlášce je povinnost obce od března do října mít 

kontejnery. V okolních vesnicích to tak mají. Udělali jste vyhlášku, že se může odpad vozit do Stružince, 

ale já to nebudu na vlastní náklady vozit do sousední vesnice. Mělo by tu něco být na bioodpad, jinak to 

budu vozit před kontejnery. 

pí. Zajícová – jsme na vesnici, každý si může udělat v rohu zahrady vlastní kompost. 

p. starosta – zákon povoluje mít vyhlášku o bioodpadu. 

 
Závěrem jednání zastupitelstva popřál p. starosta jménem obce i jménem svým 

hodně zdraví, štěstí, lásky a pohody v novém roce 2016 a krásné prožití vánočních svátků. 

 

ověřovatelé zápisu: 

 

 

  .....................................................   ........................................................  

 Šárka Formanová Zdeněk Fučík 

 

 

  .....................................................   ........................................................  

 Vladimíra Vávrová  František Hanyš 

 místostarostka obce  starosta obce 

 
 

Vyvěšeno:  2.12.2015                       Sejmuto:   19.12.2015 


